
 

Zápis ze schůze OV Kuří konané dne 12.9.2023  

 

Přítomni: T. Kořán, K. Chaloupecký, D. Kakeš, J. Fiala, D. Roub, J. Zmeškal, R. Vít 

Omluven:  

Hosté: - 

 

Organizační záležitosti/informace z MÚ 

- T. Kořán stručně informoval (OV diskutoval) o následujících záležitostech: zápisu ze 
schůze OV na městě dne 17.4., řešení znaku obce Kuří, vyčištění nečistot ve splavu 
přelivu rybníka, chystaném umístění vedení NN pro VO pod zem (Rooseveltova, 
Květná),  možnosti využití vyřazených vánočních dekorů pro výzdobu obce, 
provedení likvidace odepsaného nefunkčního majetku (stan, vodárna), opravě 
mostku na stezce směr Nupaky (D. Roub), plánované instalaci žaluzií v prostorách 
OV (J. Zmeškal)…  atd. 
 

Termín dalšího pravidelného jednání OV Kuří:  pondělí, 23.10. od 18:00  

 

Nejbližší akce:  betonáž patek pro zastávku/stavba plůtku u pomníku – podzim 2023, 

rozsvícení vánočního stromu – listopad/prosinec 2023 

 

1. Stezka  Kuří – Voděrádky  

Další postup ve věci nastavení údržby a případných úprav stezky bude stanoven po 

jednání s p. Vlčkem z Voděrádek.  

Z: T. Kořán    T: info na příští schůzi 

 

 

2. Plánovaná oprava mostku ev. č. 00312-2 (na návsi přes Pitkovický potok).  

Měla by proběhnout v časové návaznosti na stavbu chodníku v Květné ulici tak, aby 

byla zajištěna dopravní obslužnost Kuří. T.Kořán požádal koordinátorku OV paní 

Vlnařovou, aby zajistila (předala OV Kuří) včasné informace o případných dopravních 

omezeních... T. Kořán prověří aktuální situaci na MěÚ 

 

 

3. Víceúčelové hřiště v Roklích 

Proběhlo několik jednání se zástupci MěÚ - mělo by dojít k vyhlášení VŘ na dodávku 

projektové dokumentace a dodávku první etapy výstavby, kdy by došlo k přesunu 

dětského hřiště a realizaci hřiště s umělým povrchem. V druhé fázi pak budou 



 

zhotoveny ostatní práce dle projektu. Beze změny – v roce 2021 a 2022 nedošlo k 

posunu… prostředky na 1. etapu zhotovení hřiště byly přesunuty do roku 2023 (1,15 

mil. Kč). T. Kořán zaslal připomínky ke stavebnímu programu na hřiště a upřesnil 

spoluúčast OV Kuří na jeho financování (200 tis. Kč z rezervy OV).  

Z: T. Kořán    T: info na příští schůzi 

 

 

4. Chodník Květná 

Dokončena byla celá trasa chodníku, vyjma problematického místa v zatáčce, kde se 

projednává změna technologického postupu – práce na problematickém úseku byly 

dokončeny (chodník je již průchozí) – v rámci finální fáze došlo k osazení svodidel a 

chodník byl oficiálně dokončen.  Momentálně probíhá diskuze s městem o jeho 

údržbě… 

 

5. Přemístění autobusové zastávky na Nupaky do centra na návsi 

Práce na zastávce byly dokončeny (zastávka je již v provozu) – do konce srpna dojde 

k doplnění/výměně přístřešků na obě zastávky – prozatím neproběhlo. T. Kořán 

prověří na MěU. 

 

Z: T. Kořán    T: info na příští schůzi 

 

6. Kanalizace v Kuří 

V současné době probíhají v rámci dvoustranných dohod mezi městem a p. Vítem 

přípravné práce na stavbu ČOV (R. Vít pořídil vhodný pozemek na stavbu, musí 

proběhnout změna územního a regulačního plánu – D. Michalička přislíbil podporu). 

Zároveň je třeba započít přípravu na stavbu páteřního řadu kanalizace. Investiční 

záměr na zhotovení kanalizace byl již vypracován – probíhá projednávání. Dále též 

probíhá změna ÚP - trvá. 

 

 

7. Architektonická studie prostor návsi 

S ohledem na nevyhovující dopravní řešení i vzhled stávajícího prostoru návsi dojde 

v první fázi k oslovení potenciálních zhotovitelů architektonické studie a poté k více 

kolové diskuzi a veřejnému projednání budoucí podoby návsi.  

Byla oslovena projekční kancelář AF atelier s.r.o., která vyhotovila nabídku 

projekčních prací/studie na úpravu veřejného prostranství v centru obce. Ing. Kořán 

projedná s městem způsob profinancování. 

 

Z: T.Kořán    T: info na příští schůzi 



 

 

8. Plůtek u pomníku 

Pro zachování důstojnosti tohoto pietního místa bude instalován plůtek tak, aby děti 

z mateřské školy neměly do prostor pomníku přístup – odsouhlasena podoba a 

umístění plůtku. Práce prozatím neproběhly – odloženo z časových 

důvodů/variantně bude řešeno v průběhu podzimu. 

 

Z: T.Kořán/D.Kakeš + všichni členové OV   T: info na příští schůzi 

 

 

 

Zapsal a schválil: T. Kořán 

 


